

Terms of contract termination / Kündigungsfristen

Dear Parent(s),

Should your child not return for the upcoming school year 2017-18, please remember to terminate the current contract in writing by **31 May 2017**.

We do **not** require a contract termination for **Grade 12** students.

Should your family be moving to an area outside the school catchment area during the school years 2017-18, the contract may be terminated to the end of any month by giving two full months' notice.

Should you have any question, please do not hesitate to contact Antje Niven under Antje.Niven@lis.school or (0341) 39377 634.

Liebe Eltern,

Sollte Ihr Kind die LIS/LIK am Ende des Schuljahres verlassen, so denken Sie bitte daran den laufenden Vertrag bis spätestens zum **31. Mai 2017** schriftlich zu kündigen.

Wir benötigen **keine Kündigung** für Schüler der **12. Klasse**.

Sollte im Schuljahr 2017-18 eine Verlegung Ihres Wohnsitzes außerhalb des Schuleinzugsbereiches anstehen, ist die vereinbarte Kündigungsfrist von 2 Monaten zum Monatsende einzuhalten.

Bei Fragen wenden Sie sich bitte an Antje Niven unter Antje.Niven@lis.school oder (0341) 39377 634.